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LIETUVOS ŽOLĖS RIEDULIO FEDERACIJOS  
ATASKAITINĖS RINKIMINĖS KONFERENCIJOS PODĖŽIO 

PROTOKOLAS NR. 2024/09 
 

Konferencija vyko 2024 m. rugsėjo 6 d., 15:00 val., Art City Inn Vilnius viešbučio konferencijų 
salėje. 

Posėdžio pirmininkė – LŽRF Vykdomojo komiteto narė Monika Ivanauskaitė. 

Posėdžio sekretorė – LŽRF Administracijos vadovė Ernesta Kazakovaitė. 

Dalyvavo 12 iš 13 narių. Kvorumas yra. 

Dalyvių sąrašas pridedamas. 

DARBOTVARKĖ: 

1. LŽRF Prezidento įžangos žodis. (pranešėjas Leonardas Čaikauskas) 

2. Procedūriniai klausimai: Komisijos pirmininko tvirtinimas, Mandatinės ir balsų skaičiavimo ir 
redakcinės komisijos tvirtinimas; Mandatinės komisijos pranešimas; Sekretoriato tvirtinimas, 
Darbotvarkės ir darbo reglamento tvirtinimas; Kandidatų į LŽRF renkamus organus siūlomos 
tvarkos tvirtinimas (pranešėja M. Ivanauskaitė). 

3. Vykdomojo komiteto ataskaita (pranešėjas L. Čaikauskas). 

4. Valdybos ataskaita (pranešėjas Borisas Sockis). 

5. Trenerių komiteto ataskaita (pranešėja Donata Grigienė). 

6. Teisėjų komiteto ataskaita (pranešėja Vilma Bagdanskienė). 

7. Varžybų organizavimo komiteto ataskaita (pranešėja Monika Ivanauskaitė). 

8. Veteranų komisijos ataskaita (pranešėjas Arvydas Ilgevičius). 

9. Sporto bazių statybos ir priežiūros komisijos ataskaita (pranešėjas Leonardas Čaikauskas). 

10. Viešųjų ryšių komisijos ataskaita (pranešėja Ugnė Chmeliauskaitė). 

11. Einamieji klausimai. 

11.1. Dėl Stojamojo mokesčio ir Nario mokesčio kėlimo ir mokėjimo tvarkos. 

12. Kandidatų į LŽRF Valdymo organų prisistatymai. 

13. LŽRF valdymo organų rinkimai: Prezidento, Viceprezidento, Vykdomojo komiteto narių. 

14. Konferencijos uždarymas. 
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1. LŽRF Prezidento įžangos žodis. (pranešėjas Leonardas Čaikauskas). 

2. Procedūrinių klausimai (pranešėja Monika Ivanauskaitė). 

Komisijos pirmininko tvirtinimas. 

SVARSTYTA: Leonardas Čaikauskas pasiūlė Moniką Ivanauskaitę. BALSAVIMAS: Vienbalsiai 
pritarta. 

Mandatinės ir balsų skaičiavimo ir redakcinės komisijos tvirtinimas. 

SVARSTYTA: Monika Ivanauskaitė pasiūlė Vaidotą Vaičeliūną ir Aušrą Janutaitę. 

BALSAVIMAS: Vienbalsiai pritarta. 

Sekretoriato tvirtinimas 

SVARSTYTA: Monika Ivanauskaitė pasiūlė Ernestą Kazakovaitę. 

BALSAVIMAS: Vienbalsiai pritarta. 

Mandatinės komisijos pranešimas 

SVARSTYTA: Vaidotas Vaičeliūnas ir Aušra Janutaitė patikrinę dokumentus patvirtino, kad į 
konferenciją atvyko 12 narių ir visi turi teisę balsuoti. 

BALSAVIMAS: Vienbalsiai pritarta. 

Darbotvarkės ir darbo reglamento tvirtinimas 

SVARSTYTA: Monika Ivanauskaitė pristatė konferencijos darbotvarkę ir paminėjo, kad 
darbotvarkė buvo išsiųsta pagal Įstatų reikalavimus ir visi nariai ją gavo lauku, papildomų klausimų 
prie einamųjų nebuvo sulaukta.  

BALSAVIMAS: Vienbalsiai pritarta. 

Joanos Gaidamavičienės klausimas dėl LŽRF nariu sąrašo, klausimas: koks sąrašas buvo pateiktas 
Nacionalinei sporto agentūrai už 2023 m.?  

Monika Ivanauskaitė perskaitė pateiktą sąrašą, iš viso buvo pateikti 16 LŽRF narių. 

Monika Ivanauskaitė informavo, kad Visuomeninis Žolės Riedulio Sporto Klubas "Atžala" ir Žolės 
riedulio sporto klubas "Saulės merginos" yra išregistruoti iš Registrų centro ir likviduoti Registro 
tvarkytojo iniciatyva, nes laiku nepateikė Registrų centrui ataskaitų, todėl balsavimo teisės šiai 
dienai nebeturi. 

NUTARTA: LŽRF nariai Visuomeninis Žolės Riedulio Sporto Klubas "Atžala" ir Žolės riedulio 
sporto klubas "Saulės merginos" susitvarkys registrų cento dokumentus, atnaujinę veiklą ir pakteikę 
prašymą įstoti į LŽRF narius, galės toliau dalyvauti LŽRF veikloje. 

Monika Ivanauskaitė informavo, kad Sporto klubo“ Gita“ 2023 m. spalio pabaigoje atsiuntė 
pranešimą, kad pasitraukia iš LŽRF vyrų čempionatų ir federacijos vykdomos veiklos , bei 
nedalyvaus federacijos vykdomosiose varžybose. Vykdomasis komitetas priėmė sprendimą kad 
Sporto klubas „Gita“ neturi balso teisės. Taip pat informavo, kad buvo kreiptasi į teisininkus dėl 
Sporto klubo „Gita“, nes klubas likus dviems dienoms iki konferencijos pareiškė norą balsuoti 
konferencijoje. Taip pat informavo kad konferencijos metu buvo gautas įgaliojimas iš Sporto klubo 
“Gita“ Arvydui Survilai, tačiau pagal Vykdomojo komiteto sprendimą ir sporto klubo „Gita“ 
pranešimo nedalyvauti federacijos veikloje kuris buvo parašytas 2023 m. spalio mėnesį, tai 
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vykdomasis komitetas priėmė sprendimą, kad klubas neturi balso teisės nes jis yra išstojęs, taip pat 
informavo konferencijos dalyvius, kad šiomis pastarosiomis dienomis buvo daug susirašinėjimų su 
klubo prezidente,  todėl kreipėmės i teisininkus pasiklausti kaip teisiškai vertinti pranešimą ir 
teisininkas išaiškino raštu, kad pranešimas kurį parašė sporto klubas Gita yra laikomas kaip 
išstojimas iš narystės. 

V.  Bagdanskienės klausimas – „Yra teisė ir yra vykdomasis komitetas, mes šiai dienai remiamės 
teise ar vykdomojo komiteto sprendimu“? 

M. Ivanauskaitė atsakė, kad teisininkas pasakė jeigu Vykdomasis komitetas priima sprendimą, tas 
sprendimas galioja. Vykdomojo komiteto sprendimas yra aukščiausias sprendimas. Teisininkas 
peržiūrėjo dokumentus, Vykdomojo komiteto protokolus ir pasakė, kad visi dokumentai yra 
galiojantis. 

J. Gaidamavičienė teigė, kad „tai buvo teisinis ginčas, kuris neturi baigties šiandieną, klausimas 
pakibęs ore, teisę gali vertinti tik teismas, kadangi buvo vadovautasi įstatais, kuris yra aukščiausias 
dokumentas kuriuo vadovaujasi Lietuvos žolės riedulio federacija buvo pažeistas punktas kad 
nebaigtinis procesas pašalinimo procese, kad vykdomasis komitetas prieš 30 dienų turi išsiusti 
pranešima, to neįvyko, tai procesas nepasibaigė teisiškai tai tikėtina ir suteikia lūkesti šitam klubui 
ir toliau dalyvauti Lietuvos žolės riedulio federacijos veikloje, mano siūlymas leisti balsuoti visiems 
nariams už galimybę Gitai dalyvauti balsavime, arba šių rinkimų pabaigoje mes surinksime 
komisijos narius ir bus paduota į teismą šita dalis ir žinau kad visa tai negalios kol vyks iki 
teisminis procesas, tai siekiant išvengti teisinio ginčo siūlau neįteisinti Vykdomojo komiteto 
sprendimo“. 

B. Sockis teigė, „kad labai įdomiai gaunasi, dabar Ataskaitine rinkimine konferencija, Kėdainiai 
praktiškai nesirūpino atnaujinti veiklą, kiek mes bandėme juos įtraukti 2023 m. po to viso incidento, 
jie pasakė ,kad daugiau jų nebus, o dabar Joana rūpinasi Kėdainiais kažkodėl gi, klausimas gal jus 
vadovė Kėdainių, juokingai atrodo, jie parašo raštus kad nebevykdys veiklos ir kiek bandymų buvo 
juos sugrąžinti, o dabar per prievarta tempiate Kėdainius į šitą reikalą. Labai įdomiai ir keistai 
skamba“. 

L. Čaikauskas pasiūlė M. Ivanauskaitei  pristatyti teisininko atsakymą kuris buvo pateiktas raštu ir 
teigė, „kad varžybų metu įvykęs konfliktas su Kėdainiais buvo pristatytas teisininkui, prisiminė, kad 
Gitana siuntė laišką Sporto ministerijai, Sporto ministerijos sporto komisija atliko patikrinimą 
apklausė Borisą Sockį, mane prezidentą, tai buvo nemalonus dalykas, asmeniškai kalbant Gitana 
taip „traukiau“, taip gražiai pradėjome bendrą veiklą“. 

S. Gavrilovas pasidalino nuomonę, kad tai buvo žaidybinis incidentas, nebuvo tyčinio incidento, 
prisiminęs varžybų dieną su Kėdainiais. 

Monika Ivanauskaitė pristatytas teisininko raštu atsakymą: 

1. federacijos narys turi teisę laisvai apsispręsti dalyvauti ar nedalyvauti federacijos veikloje. 
Jeigu narys savanoriškai praneša, kad daugiau nebedalyvaus veikloje ir varžybose, tai 
reiškia, kad jis pasitraukia iš asociacijos savo noru. Federacijos įstatuose numatyta, kad 
narys gali savo noru pasitraukti, o formalus nario išstojimo patvirtinimas nebuvo būtinas. 

2. Nario teisės ir pareigos: Dalyvavimas federacijos veikloje, įskaitant dalyvavimą federacijos 
organizuojamose varžybose, yra pagrindinė nario teisė ir pareiga. Kai narys atsisako vykdyti 
šias pareigas ir nutraukia savo veiklą, galima teigti, kad tai yra faktinis jo nario statuso 
nutraukimas. Federacijos narys, kuris nevykdo savo įsipareigojimų, faktiškai nustoja būti 
nariu. 

3. Aiški valia: Nario pranešimas apie veiklos nutraukimą ir sprendimas nedalyvauti federacijos 
organizuojamose varžybose yra aiškus nario valios išreiškimas. Ši valia rodo nario 
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pasitraukimą iš federacijos, todėl nėra būtinybės papildomam federacijos sprendimui, 
kadangi narys jau aiškiai išreiškė savo ketinimus. 

4. federacijos įstatai: federacijos įstatai numato galimybę nariams pasitraukti savo noru, 
pranešimas apie veiklos nutraukimą automatiškai reiškia išstojimą iš asociacijos. Įstatų 
4.5.2. numatyta tik išbraukimas iš sąrašų, tai formalus vidinis veiksmas, tokiu atveju 
nereikia papildomo federacijos sprendimo, nes įstatai užtikrina, kad narys turi teisę 
savanoriškai nutraukti narystę. 

5. Praktinė federacijos veiklos logika: Jeigu narys nedalyvauja veikloje ir nesilaiko 
federacijos taisyklių, tai kelia administracinius sunkumus federacijai. Todėl federacijos 
veiklos efektyvumo užtikrinimui svarbu laikyti, kad aiškus pranešimas apie veiklos 
nutraukimą prilygsta išstojimui. Kitu atveju federacija turėtų papildomai svarstyti kiekvieno 
nario statusą, kas būtų neefektyvu ir nelogiška. 

J. Gaidamavičienė teigė: - „Jus dabar turite du teisinius raštus kuriuos Gita Jums siuntė, tad 
matomai turite turėti raštą dėl išstojimo, tad teisingo atsakymo šiai dienai nėra, Jums Monika siulau 
nesivelti į tai tad siūlau leisti klubams balsuoti už teisę balsuoti sporto klubui Gita“. 

M. Ivanauskaitė teigė: - „ LŽRF vadovaujasi Vykdomojo Komiteto sprendimu, kuris buvo priimti 
sporto klubo Gita pranešimą ir išbraukti iš LŽRF narių sąrašų. Todėl šiai dienai klubas neturi balso 
teisės. Kitas dalykas, mes turime įgaliojimą iš sporto klubo Gita klubo Arvydui Survilai,kuris 
atstovauja ir savo klubą. Tai jis kaip fizinis asmuo negali atstovauti dviejų klubų“. 

Ž. Šalkauskienė teigė: - „Asociacijos Įstatymas to nedraudžia, fizinis asmuo gali atstovauti kelis 
klubus, tai gali būti ir ne nariai“. 

D. Grigienė pasisakė savo nuomonę „ mes turėjome Vykdomąjį komitetą, turėjome nuotolini posėdį 
ir mes priėmėme kad Sporto klubas Gita negali balsuoti, Įstatuose nėra punkto jiems raštiškai 
atsakyti. Įstatuose parašyta, kad per 30 d. Vykdomasis sutinka su jų išėjimu, dabar jie sumokėjo 
nario mokesti, bet neatsiuntė prašymo priimti i Narius, jeigu jus matote kitaip, šiandiena išvis 
turime nedaryti rinkimų ir išsiaiškinti situaciją ir grįšime kai turėsime atsakymą.“ 

J. Gaidamavičienė paklausė ar buvo prabalsuota. 

D. Grigienė teigė, kad „mes neturime teisės balsuoti, išleisti ar neišleisti, jie pareiškė, kad išėjo ir 
mes su dideliu gailesčiu išeina tai išeina“. 

Pirmininkė M. Ivanauskaitė tarė žodi, kad konferencija tęsiame su sprendimu kad sporto klubas 
Gita negali balsuoti. Ir pabrėžė, kad Vykdomasis komitetas sprendžia kurie nariai gali balsuoti. 

M. Ivanauskaitė kreipėsi i mandatinę komisiją su klausimu ar viskas tvarkinga ir suskaičiuoti nariai 
kurie turi teisę balsuoti. 

Mandatinės komisija V. Vaičeliūnas ir A. Janutaitė pranešė, kad teisę balsuoti turi 12 narių, 
neatvyko Kauno „Veršvai“ ir Joniškio „Atžala“ neturi teisės balsuoti. Pristatė narių sąrašą kurie gali 
balsuoti. 

Konferencijoje balsuoti galėjo: 

1. Asociacija „Vilniaus m. sporto žaidimų klubas Žuvėdra“ delegatas su balso teisę Povilas 
Lakštauskas 

2. Asociacija „Vaikų žolės riedulio lyga“  delegatas su balso teisę Alfredas Pliadis 

3. Asociacija „Širvintų žolės riedulio klubas Inta“ delegatas su balso teisę Živilė Šalkauskienė 
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4. Asociacija „Vaikų ir suaugusiųjų sporto klubas Perkūnas“ delegatas su balso teisę Anna 
Rekasius 

5. Sporto klubas "Ginstrektė" delegatas su balso teisę Gintaras Radavičius 

6. Asociacija „Vilniaus m. sporto klubas Ardas“ delegatas su balso teisę Arvydas Ilgevčius 

7. Asociacija „Širvintų sporto klubas“ delegatas su balso teisę Borisas Sockis 

8. Asociacija „Žolės riedulio klubas Pietų meteoras“  delegatas su balso teisę Tomas 
Lakštauskas 

9. Asociacija „Vilniaus m. sporto žaidimų klubas Trakų Vokės Erta “  delegatas su balso teisę 
Ernesta Kazakovaitė 

10. Kelmės sporto klubas „Aušra“ delegatas su balso teisę Vaida Raškauskaitė 

11. Kėdainių žolės riedulio klubas delegatas su balso teisę Arvydas Survila 

12. Vaikų sporto klubas „Gytariai“ delegatas su balso teisę Donata Grigienė 

J. Gaidamavičienė pasitikslino kas atstovauja Širvintų sporto klubą. 

Širvintų sporto klubą atstovauja Borisas Sockis, kuri įgaliojo Romualdas Chmeliauskas kuris 
negalėjo atvykti. 

J.Gaidamavičienė pasitikslino, dėl Vaikų žolės riedulio lygos, teigė, kad „Lygos vadovas yra 
federacijos prezidentas, kokia teise turi balsuoti Vaikų Lyga?“ 

L. Čaikauskas, teigė kad „Vaikų Lyga nepriklausoma organizacija su savo tikslais ir uždaviniais 
vykdyti vaikų varžybas“. 

M. Ivanauskaitė patvirtino, kad Vaikų Lyga įsteigė Monika Ivanauskaitė, Vytautas Vilipas, 
Leonardas Čaikauskas ir Alfredas Pliadis. 

SVARSTYTA: Dėl Kandidatų į LŽRF renkamus organus siūlomos tvarkos tvirtinimo, pagal LŽRF 
Įstatus. 

M. Ivanauskaitė informavo konferencijos dalyvius, kad yra trys renkamos pozicijos Prezidentas 
Viceprezidentas ir Vykdomasis komiteto nariu. 

Dėl prezidento slapto balsavimo 

BALSAVIMAS 

UŽ – 0 

PRIEŠ -12 

SUSILAIKĖ – 0 

NUTARTA: Atviras balsavimas. 

Dėl Viceprezidento slapto balsavimo 

BALSAVIMAS 

UŽ – 0 

PRIEŠ -12 

SUSILAIKĖ – 0 
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NUTARTA: Atviras balsavimas. 

Dėl Vykdomojo komiteto narių slapto balsavimo 

BALSAVIMAS 

UŽ – 0 

PRIEŠ -12 

SUSILAIKĖ – 0 

NUTARTA: Atviras balsavimas. 

3. Vykdomojo komiteto ataskaita (pranešėjas LŽRF prezidentas Leonardas Čaikauskas) 

SVARSTYTA: Prezidentas detaliai apžvelgė 2019 metų balandžio 19 dieną įvykusius Vykdomojo 
komiteto rinkimus, kurių metu buvo išrinkta nauja komanda. Tačiau nepavyko išrinkti 
viceprezidento, kurio funkcija būtų finansų paieška ir darbas su rėmėjais. Prezidentas taip pat 
pabrėžė, kad Federacijos posėdžiai vyko 4–5 kartus per metus, o jų darbotvarkė buvo sudaroma 
kartu su Vykdomojo komiteto nariais. COVID-19 pandemija reikšmingai paveikė Federacijos 
veiklą – posėdžiai tapo nuotoliniai arba vykdomi mišriuoju būdu. Prezidentas taip pat apžvelgė 
Lietuvos nacionalinių čempionatų organizavimą, vykstantį pagal „ruduo-pavasaris“ sistemą. Prieš 
pandemiją buvo išlaikytas stabilus 8–10 komandų skaičius vyrų čempionate, tačiau moterų 
komandų skaičius sumažėjo nuo 9 iki 5. Nepaisant sunkumų, vyrų čempionate pavyko išlaikyti 8 
komandas. Prezidentas pabrėžė, kad klubai deda daug pastangų pritraukti jaunus žaidėjus ir ugdyti 
naujus trenerius, kurie galėtų dirbti su vaikais ir jaunimu. Ypač išskirti buvo perspektyvūs jaunieji 
treneriai – Samanta Jakovleva, Povilas Lakštauskas, Leonardas Kazakovas ir kiti. Prezidentas 
detaliai apžvelgė ir Lietuvos rinktinių dalyvavimą tarptautinėse varžybose 2019–2024 metais. Per šį 
laikotarpį Lietuvos rinktinės dalyvavo 22 tarptautinėse varžybose, kuriose, nors reikšmingų pergalių 
nebuvo pasiekta, jos kovojo dėl savo galimybių ribų. 2024 metai buvo išskirtiniai, nes Lietuvos 
vyrų ir moterų rinktinės delegavo net 8 komandas į Europos čempionatus. Prezidentas paminėjo ir 
stiprius Lietuvos žolės riedulio federacijos (LŽRF) ryšius su nacionalinėmis bei tarptautinėmis 
sporto organizacijomis, tokiomis kaip EuroHockey ir FIH. Federacijos vadovas aktyviai dalyvavo 
LTOK (Lietuvos tautinio olimpinio komiteto) renginiuose ir užėmė svarbias pozicijas kitose sporto 
organizacijose. Prezidentas taip pat apžvelgė 2019–2024 metų Federacijos finansinius iššūkius. Per 
šį laikotarpį Federacija susidūrė su sporto finansavimo sudėtingumu ir teisiniais pokyčiais. 
Nepaisant privalomų auditų ir griežtesnių finansinių ataskaitų reikalavimų, Federacija sugebėjo 
prisitaikyti ir užtikrinti veiklos tęstinumą. 

BALSAVIMAS 

UŽ – 12 

PRIEŠ -0 

SUSILAIKĖ – 0 

NUTARTA: pavirtinti Vykdomojo komiteto ataskaitą. 

4. Valdybos ataskaita (pranešėjas Valdybos narys Borisas Sockis). 

SVARSTYTA: Valdybos narys detaliai apžvelgė 2019 m. LŽRF Ataskaitinę rinkiminę 
konferenciją, kurioje Prezidento teikimu buvo sudaryta Valdyba, veikianti kaip strateginis 
patariamasis organas. Valdybos nariai teikia nuomones vykdomajam komitetui ir pataria 
Prezidentui, taip sukurdami vertingą patirtį federacijai. Pristatė Valdybos narius: Vytautas Vilipas – 
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žolės riedulio propaguotojas ir treneris, Romualdas Chmeliauskas – Širvintų Sporto Klubo vyr. 
treneris, Vaidotas Vaičeliūnas – moterų treneris Šiaulių „Ginstrekte“ klube, Arvydas Ilgevičius – 
„Ardas Rudamina“ klubo vadovas, Genė Juodienė – trenerė Šiaulių „Akademijoje“ ir LVŽRL 
Šiaurės zonos vyr. teisėja, save pristatė LVČ vyr. teisėju, Pietų zonos LVŽRL vyr. teisėju. Taip pat, 
patvirtino, kad Valdybos nariai visada išsako savo nuomonę ir praktiškai nepraleidžia VK valdybos 
posėdžių. 

BALSAVIMAS 

UŽ – 12 

PRIEŠ -0 

SUSILAIKĖ – 0 

NUTARTA: pavirtinti Valdybos ataskaitą. 

5. Trenerių komiteto ataskaita (pranešėja Donata Grigienė). 

SVARSTYTA: Trenerių komiteto pirmininkė detaliai apžvelgė trenerių statistika.  Detaliai 
apžvelgė 2024 m. rinktinių trenerių skaičių pristatė, kad su vyrų, jaunimo, jaunių komanda dirbo 3 
treneriai, su moterų, jaunimo, jaunių dirbo 4 treneriai. Pabrėžė, kad geras treneris turi būti 
asmenybė. Pasidžiaugė, kad prie rinktinių darbo vėl prisijungė trenerė Aušra Janutaitė. Teigė, kad 
jaunimą reikia įtraukti į rinktinių darbą duodant jiems nedidelę atsakomybę, ką pati jau antrus metus 
stengiasi daryti, ir pabrėžė, kad puikiai dirba su asistente Karolina Raulinaityte. Pasidžiaugė, kad 
kitais metais norą prisijungti prie rinktinių trenerių asistentu  pareiškė Leonardas Kazakovas. 
Paminėjo trenerio Povilo Lakštausko darbą rinktinėse kaip žaidėjo kuris duoda gerus patarimus 
treneriams, teigė, kad vyrų rinktinės vyr. treneris Romualdas Chmeliauskas tai akcentavo. 
Pasidžiaugė Lietuvos trenerių darbu, kurie neturintis gerų sąlygų mokina sportininkus žaisti 
kokybišką riedulį. Detaliai apžvelgė įvykusius trenerių seminarus „LŽRF trenerių ir vartininkų 
seminaras“ seminaro lektorius Casper Claassen (Olandija) ir „Tarptautinis Hockey5s trenerių 
seminaras“ seminaro lektorius Norbert Nederlof (Olandija), dėl seminaro pasidžiaugė, kad buvo 
įgytą geros patirties ir žinių, tik pabrežė, kad kai kurie treneriai skeptiškai žiūri į seminarus ir ne visi 
treneriai į juos atvyksta. Pabrežė, kad vienas iš geriausių sprendimų seminarą vykdyti MTS metu, 
nes žaidėjai taip pat galėjo semtis patirties.  

BALSAVIMAS 

UŽ – 11 

PRIEŠ -0 

SUSILAIKĖ – 1 

NUTARTA: patvirtinti Trenerių komiteto ataskaitą. 

6. Teisėjų komiteto ataskaita (pranešėja Vilma Bagdanskienė). 

SVARSTYTA: Teisėjų komiteto pirmininkė pritarė, kad per keturis metus žolės riedulio klubų 
mažėja, teigė, kad žolės riedulio lygis truputį nukrito. Detaliai apžvelgė teisėjų darbą ir pabrėžė, kad 
Šiaurės zonoje Šiauliuose teisėjus vyrus sunku auginti, nes visi tik nori žaisti žolės riedulį. Pabrėžė, 
kad Vilniaus regione situaciją panaši nes yra daug žaidžiančių teisėjų. Pasidžiaugė, kad prie teisėjų 
darbo prisijungia ne tik jaunimas bet ir truputį vyresni, nes turima patirtis yra labai svarbi žolės 
riedulyje. Pasidžiaugė, kad teisėjauti grįžo Tomas Lakštauskas, taip pat Karolinos Daukantaitės 
augimu ir noru teisėjauti. Pasidžiaugė Kamilės Mockaitytės teisėjavimu tarptautiniu mastu. Pabrėžė, 
kad su teisėjais ir treneriais aktyviai bendraujama po įvykusių varžybų, analizuojamos problemos 
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ieškomi sprendimo būdai. Teigė, kad protokolų pildymo sistemą turime supaprastinti ir įsidiegti 
varžybų rezultatų sistemą.  

BALSAVIMAS 

UŽ – 12 

PRIEŠ -0 

SUSILAIKĖ – 0 

NUTARTA: patvirtinti Trenerių komiteto ataskaitą. 

7. Varžybų organizavimo komiteto ataskaita (pranešėja Monika Ivanauskaitė). 

SVARSTYTA: Varžybų organizavimo komiteto pirmininkė pridūrė kolegoms, ir su liūdesiu 
pabrėžė, kad klubų ir komandų Lietuvoje iš tikrųjų mažėja, viliasi, kad naujasis Vykdomasis 
komitetas turės naujų idėjų ir daug iššūkių kaip padidinti komandų skaičių ir puoselėti žolės riedulį. 
Apžvelgė Lietuvos rinktinę Europos mastu, kad per keturis metus tiek rezultatai tiek komandų 
išvykimas išaugo, nes dalyvaujama įvairaus amžiaus grupių varžybose. 

BALSAVIMAS 

UŽ – 12 

PRIEŠ -0 

SUSILAIKĖ – 0 

NUTARTA: patvirtinti Varžybų organizavimo komiteto ataskaitą. 

8. Veteranų komisijos ataskaita (pranešėjas Arvydas Ilgevičius). 

SVARSTYTA: Veteranų komisijos pirmininkas detaliai apžvelgė veteranų varžybas, pasidžiaugė 
kad varžybų vyksta vis daugiau, pabrėžė, kad veteranų varžybos vyksta Vilniuje, Širvintose, 
Šiauliuose, Kėdainiuose. Pasidžiaugė, kad veteranų varžybose dalyvauja daug žmonių. 

BALSAVIMAS 

UŽ – 12 

PRIEŠ -0 

SUSILAIKĖ – 0 

NUTARTA: patvirtinti Veteranų komisijos ataskaitą. 

9. Sporto bazių statybos ir priežiūros komisijos ataskaita (pranešėjas Leonardas Čaikauskas). 

SVARSTYTA: Sporto bazių statybos ir priežiūros komisijos pirmininkas detaliai apžvelgė žolės 
riedulio sporto bazes Šiaulių Akademijos su 2 kart pakeista sintetine danga, Vilniaus taip pat danga 
keista du kartus ir Rudaminos, kuriuose vykdomi Lietuvos vyrų ir moterų čempionatai. Pabrėžė, 
kad sporto bazė Širvintose per maža vykdyti moterų ar vyrų varžybas, joje vyksta vaikų varžybos. 
Pristatė sporto sales Vilniaus Sostinės Tauro, Šiaulių sporto gimnazijos, Kelmės sporto centro 
kuriuose vykdomi uždarųjų patalpų čempionatai.  

BALSAVIMAS 

UŽ – 12 
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PRIEŠ -0 

SUSILAIKĖ – 0 

NUTARTA: patvirtinti Sporto bazių statybos ir priežiūros ataskaitą. 

10. Viešųjų ryšių komisijos ataskaita (pranešėja Ugnė Chmeliauskaitė). 

SVARSTYTA: Viešųjų ryšių komisijos pirmininkė detaliai apžvelgė Lietuvos žolės riedulio 
federacijos viešuosius ryšius ir pabrėžė jų svarbą sporto bendruomenės stiprinimui bei iniciatyvų 
plėtojimui. Ji akcentavo, kad partnerystės sporto srityje Lietuvoje yra itin svarbios stiprinant sporto 
bendruomenę ir plėtojant įvairias iniciatyvas. Pabrėžė, kad Lietuvos tautinis olimpinis komitetas 
(LTOK) yra viena pagrindinių sporto organizacijų šalyje, atsakinga už Olimpinių vertybių 
puoselėjimą ir renginius, tokius kaip Olimpinė diena 2024 Šiauliuose. LTOK taip pat skiria 
finansavimą, apdovanojimus ir teikia švietimo programas. Lietuvos paralimpinis komitetas, 
Lietuvos Olimpinė akademija bei Lietuvos sporto federacijų sąjunga (LSFS) prisideda prie sporto 
plėtros, organizuodami įvairius apdovanojimus, tokius kaip Sporto vadybos ir 100 sporto 
žvaigždžių apdovanojimai. Teigė, kad Švietimo, mokslo ir sporto ministerija kartu su Nacionaline 
sporto agentūra yra atsakingos už nacionalinio sporto finansavimą, kuris pasiekia savivaldybes, 
sporto centrus ir sporto mokyklas. Jos rūpinasi infrastruktūra, įskaitant stadionus ir sporto sales, taip 
pat remia vaikų stovyklas ir sporto festivalius. Buvo apžvelgtas sporto žurnalistų vaidmuo. Svarbų 
indėlį teikiant sporto naujienas atlieka tokie kanalai kaip Sportas Info ir Video Sportas. Taip pat 
pabrėžta, kad partnerystės su privačiais rėmėjais yra būtinos sporto renginių organizavimui ir jų 
plėtrai. 

BALSAVIMAS 

UŽ – 12 

PRIEŠ -0 

SUSILAIKĖ – 0 

NUTARTA: patvirtinti Viešųjų ryšių komisijos ataskaitą. 

G. Radavičius pasiūlė viešinti varžybų rezultatus žiniasklaidai, kad rezultatai būtų matomi 
visuomenei. Konferencija nusprendė šį pasiūlymą įtraukti į LŽRF administracinę darbotvarkę. 

11. Einamieji klausimai. 

11.1. Dėl Stojamojo mokesčio ir Nario mokesčio kėlimo ir mokėjimo tvarkos 

SVARTYTA: Nario mokestis iki šios dienos buvo mokamas už praėjusius metus, tačiau tai kelia 
neaiškumų. Konferencijai buvo pasiūlymą, kad nario mokestis turi būti mokamas už einamuosius 
metus, pvz.: 2024 metų nario mokestis suri būti sumokėtas iki 2024m. gruodžio 31d. Šis pasiūlymas 
buvo pateikas konferencijos balsavimui.  

BALSAVIMAS 

UŽ – 12 

PRIEŠ -0 

SUSILAIKĖ – 0 

NUTARTA: 2024 m. sumokėti 15 Eur nario sumokestį ir už 2024 m. ir nuo 2025 m. nario mokestį 
mokėti už einamuosius metus. 
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SVARSTYTA: Nuo2025m. padidinti stojamąjį nario mokestį 50 Eur, nario mokestį 30 Eur,  

G. Radavičius pasiūlė padidinti stojamąjį mokestį 50 Eur ir nario mokestį 50 Eur. 

Dėl nario mokesčio nuo 2025 m. - 50 Eur 

BALSAVIMAS 

UŽ – 10 

PRIEŠ -0 

SUSILAIKĖ – 2 

NUTARTA: Nuo 2025 m. nario mokestis bus 50 Eur. 

Dėl stojamojo mokesčio nuo 2025 m. – 50 Eur 

BALSAVIMAS 

UŽ – 12 

PRIEŠ -0 

SUSILAIKĖ – 0 

NUTARTA: Nuo 2025 m. stojamasis mokestis bus 50 Eur. 

11. Kandidatų į LŽRF Valdymo organų prisistatymai. 

SVARSTYTA: Kandidatė į prezidentus Joana Gaidamavičienė pristatė savo programą. 

SVARSTYTA: Kandidatas į prezidentus Leonardas Čaikauskas pristatė savo programą. 

LŽRF valdymo organų rinkimai: Prezidento rinkimai. 

Už kandidatę į prezidentus Joaną Gaidamavičienę – 6 balsai. 

Už kandidatą į prezidentus Leonardą Čaikauską – 6 balsai. 

NUTARTA: Vykdyti pakartotinį balsavimą. 

Už kandidatę į prezidentus Joaną Gaidamavičienę – 6 balsai. 

Už kandidatą į prezidentus Leonardą Čaikauską – 6 balsai. 

NUTARTA: Organizuoti pakartotinius rinkimus, kviesti Vykdomąjį komitetą ir skelbti naują 
pakartotinių rinkimų datą. Iki rinkimų LŽRF valdymo organai Vykdomasis komitetas, prezidentas 
toliau eis savo pareigas iki pakartotinių rinkimų.  

 

Posėdžio pirmininkė – LŽRF Vykdomojo komiteto narė Monika Ivanauskaitė. 

 

 

Posėdžio sekretorė – LŽRF Administracijos vadovė Ernesta Kazakovaitė. 

 

Monika Ivanauskaite (Oct 7, 2024 14:44 GMT+2)

Ernesta Kazakovaitė (Oct 7, 2024 15:55 GMT+3)
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